
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
27.05.2024 
 
Luni, 27 mai a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  
de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă 2 cereri a cadrelor didactice de pensionare anticipată și 1 cerere de 
pensionare pentru limită de vârstă. 

2. Se aprobă Raportul trimestrial și execuția bugetară. 
3. Se respinge transferul unui elev de la învățământul profesional la învățământul 

liceal pe motiv că nu există bază legală. 
4. Se respinge suplimentarea locurilor la clasa a IX-a, predare în limba germană, la 

Colegiul Național ”Decebal” Deva. 
5. Se acordă aviz pentru eliberarea duplicatelor actelor de studii: 

a) diplomă bacalaureat, promoția 2007. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
 




	Sedinta_CA_ISJ_2024_05_27
	Anexa 1 - solicitari unit. inv.

